
Hold luftelukene åpne
Det er noen som har klaget over lukt fra peis/ovn. Årsaken 
til dette er at noen har skiftet ut de originale kaminene 
med peis. Piperørene er ikke konstruert for peis. Mange 
opplever derfor at pipene ikke trekker like godt som man 
skulle ønske. Det er selvfølgelig beklagelig, men ikke så 
mye vi får gjort noe med. Inntil vi finner en løsning, må vi 
leve med dette, dessverre.
Tiltak vi kan gjøre for å forbedre luftkvaliteten i leilighetene 
er å holde ALLE lufteluker i alle rom åpne hele året. Det vil 
bedre luftsirkulasjonen i leilighetene.

Varmekabler på badet
Varmekablene på badet fungerer ikke bare til velbehag 
for våre nakne “tottelotter”, de har også en funksjon. 
Varmen i gulvet fordamper fukt og vann under flisene. Det 
anbefales derfor at varmekablene er på - året rundt, selv 
om du er bortreist eller på ferie. La den stå på lav varme, 
dersom du er bortreist.

Vanning av planter på verandaen (bilde 1)
Ta hensyn når du vanner planter på verandaen. Sørg for 
at det ikke renner vann ned til naboen. Dette gjelder de 
som bor i 2. og 3. etasjene.

“Snuplassen” foran nr. 65 (bilde 2)
Vennligst ikke parker her over lengre perioder. Det er helt 
OK å vaske bilen, skifte dekk, lesse av og på bilen, men 
det er ikke tillatt å parkere her. Denne skal være tilgjengelig 
som snuplass for evt.sykebil, søppelbil, etc.

Ekstraordinær generalforsamling (bilde 3)
På årets generalforsamling ble det vedtatt å utsette 
trefellingssakene, bortsett fra bjørken ved nr 75 og den 
høye furuen foran nr 65/67, som ble vedtatt å felles. (De vil 
bli felt om kort tid). Da noen av forslagene til trefelling var 

noe defuse, holder vi en ekstraordinær generalforsamling 
i september. Da skal vi stemme over ett og ett tre. Det 
vil si at nye forslag må sendes inn, og hvert forslag skal 
omhandle ett konkret tre. Det må ikke være noen tvil om 
hvilket tre som ønskes felt. Styret vil om kort tid sende ut 
invitasjon med mer detaljer, tid og sted. 

Sommerfest (bilde 4)
Vi har tidligere år holdt sommerfest i hagen. Årets 
sommerfest vil bli arrangert etter skolestart. Vi kommer 
tilbake med mer informasjon når det nærmer seg. 

Vi benytter anledningen til å ønske 
en riktig god, varm og solrik sommer!
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Lysehagan

Websider: https://lysehagan.wordpress.com

Lik Lysehagan Borettslag på Facebook
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Kjære nabo i Lysehagan BRL
Årets varmeste årstid er endelig her igjen. Og snart ferietid for mange! Er det ikke fantastisk? Vi i 
styret håper dere nyter de varme og fine dagene. Har dere noe på hjertet? Ta kontakt med oss på: 
lysehagan@styrerommet.net. Men først litt informasjon fra oss! God fornøyelse og god lesing!

Sommerhilsen fra Styret


